
Programrådet om periodisk programevaluering 

 

Programrådet har behandlet og diskutert slutrapporten for den periodiske programevaluering 

2022 i programrådsmøte 31. august 2022. Programrådet bemærker at rapporten på visse 

punkter fremstår noe unyansert, at den ikke systematisk skelner mellem BA og MA 

programmene i sin analyse, og at den baseres på data fra studiebarometeret 2020, og ikke de 

oppdaterte tall fra 2021. Likevel mener programrådet at rapporten vil være et viktig kompass 

for det videre utviklingsarbeidet.  

Rapporten præsenterer en række anbefalinger og mulige tiltak for tiden som kommer. Blant 

disse anser programrådet nedenstående som særlig knyttet til sitt mandat og ansvar: 

 

• Sikre økt fokus på arbeidslivsrelevans i studieprogrammene 

• Tydeliggøring av ansvars- og rollefordeling mellem programrådet, institutt- og 

undervisningsledelsen, og andre relevante organer, herunder muligheten for at 

programrådet påtager seg en større opgave i forbindelse med kvalitetsutvikling. De 

gode erfaringer fra arbeidet med pensum og mangfold tilsiger, at dette kan være 

produktivt   

• Gennemsyn og utvikling av SAIs utvekslingavtaler, et arbeid som allerede er satt i 

gang 

• Igangsætte diskusjon om bruken av masterstudenter som seminarledere på 

bachelorprogrammet, for på den måten å forbedre ressursituasjonen 

• Jobbe med å knytte pågående forskning og undervisning tettere sammen, både i 

form av valgfrie emner om pågående forskning, og i de faste emnene 

• Fjerne kravet om motivasjonsbrev for søkere til SOSANT2600 

 


